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Skolebestyrelsesmøde 

Dagsorden møde nr. 4 
tirsdag den 25. oktober kl. 17.00 – 19.30 i afdeling Funder  

Mødested: Det store personalerum i pavillonen, hvor der serveres boller med pålæg 

 

Mødeleder:  Anja Andersen 

Deltagere:  Mette Gisselbæk Kristensen (formand), Anja Andersen (næstformand),          
Lotte Frank Kirkegaard, Louise Bruun Christensen, Jacob Østergaard Hansen, 
Stine Rye Isager, Asbjørn Schram Anneberg, Alma Svarre Hostrup 
(elevrådsrep.), Karoline Astrid Holgaard (elevrådsrep.), Lise Dall Sørensen  
(medarbejderrep.), Marie Louise Drengsgaard ( medarbejderrep.),         
Charlotte Juhl Andersen (skoleleder), Casper Zimmermann Kristensen 
(pædagogisk leder)  
 

Afbud:  

 

Dagsorden / Referat 
 

Godkendelse af dagsordenen  
17.00 - 17.05 

Info / bilag 

Referat  

Godkendt.  
 
  
 

Meddelelser  
17.05 - 17.30  

Info / bilag 
 

Formand  
 
Referat 
 

- Orientering fra møde med Teknisk Afdeling “Sikker Skolevej” 
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Skoleleder og formand har haft møde med Teknisk Afdeling.  
 
Møde med forældre i forhold til de trafikale forhold omkring Funder Skolevej.  
 
Godt og konstruktivt møde, der tog udgangspunkt i brugerundersøgelse, som er 
udarbejdet af en forælder fra Indskolingen, Martin Byskov Kinnerup (far til Sophia 2A).  
Status er, at skolen afventer svar, om der kan gøres noget ved forholdene på Funder 
Skolevej.  
Samtidig arbejdes der på et brugermøde, hvor Teknisk Afdeling m.m. kan deltage.  
 

 
- Skolemad (opfølgning siden sidst)  

 
Der arbejdes på en anden mulighed, og det tages op på næste skolebestyrelsesmøde i 
november måned.  

 
 
Næstformand 
 

Referat 
 
 
Skoleleder 
 

- Byggeri – status, hvor er vi nu.  
   
3. årgang er flyttet i den nye pavillon, og flytteprocessen er gået rigtig godt.  
Skolen afventer udmelding omkring, hvornår de nye byggebokse er klar.  
Skolebestyrelsen er lidt undrende på tidsplanen. 
På Mellemtrinnet arbejdes der med forskellige afprøvninger af læringsmøbler.   
 

- Navn og logo-konkurrence - det videre forløb  
Skoleleder har indkaldt dommerkomiteen til møde d. 8. november.   
I dommerkomiteen udarbejdes der et udkast til processen.  
  

- Orientering om afløseren til de nationale test  
Den pædagogiske leder for Indskolingen har orienteret om punktet.  
Der henvises til Undervisningsministeriet for yderligere information.  

 

 
Medarbejderrepræsentanter 
 

Referat 
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Elevrepræsentanter  
 

Referat 

 
Der har været elevrådsmøde i dag og følgende blev drøftet:  
Udskolingen mangler møbler indendørs og gruppearbejdsrum.   
Mellemtrinnet mangler gode udeområder og synes, at toiletterne er beskidte. 
 
 
Bestyrelsesmedlemmer 
 

Referat 
 
 
 

Læringsmøbler - Fremvisning af mellemtrinnet  

Besøg af Lars fra Environment for learning og teamkoordinator Gorm Olesen 
fra Mellemtrinnet  
17.30 - 18.10.  
 

Info / bilag  
 

Referat 

Hovedpunkter fra oplægget med Environment for learning:  

 

 Nudging  
 Bygger på data 
 Tager højde for forskellighed  
 Bygget med udgangspunkt i forskellige læringszoner 
 Undersøgelser viser, at læringsmøblerne har positiv indvirkning på personalets og 

elevernes arbejdsmiljø.  

 

Teamkoordinators erfaringer fra praksis:  

 Fokus på færre læringsmøbler i klasselokalerne 
 Fokus på farveopdelingen/zonerne på 4. årgang.  
 Fokus på opbevaring af tasker, sko mm.  
 Elevundersøgelse med fokus på, hvilken effekt læringsmøblerne har på eleverne.  

 

Ledelse og medarbejdere arbejder videre med processen af indkøb af læringsmøbler og 
kommer med et oplæg til skolebestyrelsen.   
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Meddelelsesbogen (med elever)  
18.10 - 18.30 

Info / bilag  
 
Referat 

Skoleleder orienterer, at den nye meddelelsesbog skal implementeres fra næste skoleår. 
Meddelelsesbogen erstatter elevplaner for skoleåret 22/23.   
Skolebestyrelsen skal have udarbejdet et princip for arbejdet med meddelelsesbogen lokalt på 
Funder-Kragelund Skole.  
Se Undervisningsministeriet hjemmeside for yderligere information. 
 
 
 

Økonomi  
18.30 - 18.45 

 
Info / bilag (uden elever) 
 
Referat 
 
Skoleleder orienterer om den økonomiske situation i Silkeborg Kommune, herunder Børne- og 
Unge-området, samt budgettet på Funder-Kragelund Skole.  
Der er for meget personalekapacitet på Funder-Kragelund Skole – dog er elevtalsprognosen 
positiv for kommende 0. årgang.  
Den økonomiske situation følges meget tæt af skolen i samarbejde med skolebestyrelsen.  
 
 

Forberedelse til det politiske dialogmøde (bilag vedhæftet)  
18.45 - 19.00 

Info / bilag - se bilaget på hjemmesiden  
 

Referat 
 

7. november afholdes der Dialogmøde.  

Skolebestyrelsen arbejdede med spørgsmålene på mødet.  
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Princip for skoledagens længde (bilag 10 fra Skoleplanen er 
vedhæftet)  
19.00-19.15 

Info / bilag - se bilaget på hjemmesiden  
 

Referat 
Udsættes til næste skolebestyrelsesmøde 

 
 
 

Ansættelsesproces af ny pædagogisk leder 

19.15-19.25 

 

- stillingsopslag  
- proces og tidsplan 
- ansættelsesudvalget (hvem deltager fra bestyrelsen).  

 

Info / bilag  

Se stillingsopslag på kommunens hjemmeside.  

 

 
Referat 
 
Skolebestyrelsen er orienteret om den fremadrettede proces.   
Der er ansøgningsfrist fredag d. 17. november – udvælgelse fredag kl. 14.00. 
 
Der er 1. samtale d. 21. november kl. 16.00.  
De deltagende skolebestyrelsesmedlemmer til ansættelsessamtalen er:  
 
Stine 
Asbjørn  
Mette 
Anja 
Marie-Louise 
Lise 
 
2. samtale er d. 24. november med deltagelse af skoleleder, områdeleder og HR-konsulent.  
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Eventuelt  
19.25 - 19.30 

 

Referat 
 

 

 

Kommende punkter - se årshjulet og nedenstående ad hoc 
henvendelser  

● Der kan udarbejdes et høringssvar vedr. den kommende 
skole/udvidelse/renovering og den kapacitet, der kan blive udfordret i 
forhold til den stigende vækst i Funder-området.  
 
 

 

 Kommende mødedatoer – referentrollen   
●  23. november 2022  - Pædagogisk leder Rasmus Pagter Conradsen 
●  24. januar 2023  - Ny pædagogisk leder  
●    2. marts 2023  - Pædagogisk leder Casper Zimmermann Kristensen 
 


